

Styrelsemöte Svenska samfundet för musikforskning (hållet via Zoom)

16 februari 2024 kl. 08.30–09.30

Närvarande:

Pia Bygdéus, Markus Tullberg, Per-Henrik Holgersson (suppleant), Anne Reese Willén, Stefan Östersjö, Nicole Vickers, Madeleine Modin

Frånvarande:

Åsa Bergman, Mischa van Kan, Ingela Tägil (suppleant)

1. Ordförande Pia Bygdéus förklarade **mötet öppnat**.

§ 2. **Dagordningen** godkändes.

3. Till **justeringsperson** valdes Per-Henrik Holgersson.

Som ersättare för sekreterare Åsa Bergman valdes Markus Tullberg.

4. **Protokollet från förra mötet godkändes:** <https://www.musikforskning.se/styrelseprotokoll>

5. **Samfundskonferens; Musikforskning idag – 2024** <https://www.musikforskning.se/node/7>
Styrelsen diskuterade inkomna abstracts (omkring 40 har inkommit). Vissa avsändare ombads revidera (förtydliga innehåll, teoretisk koppling och forskningsfrågor) och skicka in igen. Samtliga abstracts ska vara inskickade som word-fil, senast 25/2. Styrelsen återkopplar nyinskick 26-27/2.

6. **STM-SJM:** beslut rörande redaktion och redaktionsråd 2024

Ordförande meddelade att Sverker Jullander gör sitt sista år som huvudredaktör för tidskriften under 2024. Utkast till kontrakt med redaktionsmedlemmarna hade sedan tidigare gått ut till styrelsemedlemmarna. Styrelsen fattade beslut om att godkänna dessa kontrakt, rörande Sverker Jullander och Carl Holmgren.

7. Ekonomifrågor

Ordförande informerade om ekonomiska bidrag som inkommit: Från KMA har beviljats med 50 000 SEK för 2024, rörande tidskriftens kostnader. Det tillsammans med 10 000 SEK i beviljat bidrag från Tobias Norlinds Minnesfond gör just nu ett bidrag om 60 000 SEK. Sedan tidigare finns ett beviljat bidrag från Tobias Norlinds Minnesfond för kostnader för keynote i samband med konferensen om 10 000 SEK. Bland kostnader för tidskriften ligger även en del av arvodering rörande samfundskansliet.

8. Hemsidan

Nicole uppdaterar om att hon skapat en testmiljö med uppdaterade mjukvaror. Hon är beredd att skapa en hemsida men behöver ha input vad gäller design. Möjlighet finns att använda en mall för design, men även andra möjligheter kan beaktas. Ordförande bad Nicole att återkomma med ett konkret förslag som styrelsen kan ta ställning till. Madeleine föreslog att det kunna finnas visuella kopplingar till tidskriftens utseende. Nicole utgår från befintligt utseende och återkommer med förslag. Vid nästa styrelsemöte 15/3 presenterar Nicole olika mallar och möjligheter.

9. Medlemsvård

Denna punkt behandlades utförligt vid förra mötet.

10. Övriga frågor

Inga övriga frågor lyftes.

11. **Mötet avslutas** (vårens möten: 15/3 kl.9, 12/4 kl.9, 17/5 kl.9, 31/5 kl.9)

Lund 16 februari

Protokoll fört av:

Markus Tullberg

Justerat av:

Per-Henrik Holgesson

Ordförande:

Pia Bygdéus

Signature page

This document has been electronically signed
using eduSign.

eduSign